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a r m a n m e l i . i r

انتقاد ژاوی از مدیران بارسا؛ باید  
دلایل اخراجم را توضیح دهند! 

گردانش در هفته پایانی  ژاوی هرناندس که شا
لیگای اسپانیا موفق شدند با نتیجه 2 بر یک  لا
مقابل سویا به پیروزی برسند، پس از این بازی 
که آخرین حضورش روی نیمکت بارسلونا بود 
و حالا باید جایش را به هانسی فلیک بدهد، در 
گفت وگو با شبکه تلویزیونی »DAZN« گفت: 
احساس می کنم هر کاری که در این دو سال 
و نیم انجام دادم، باعث زلزله شده است. من 
بارها مورد هدف قرار گرفتم و نتوانستم با آرامش 
کار کنم. فوتبال و زندگی فوتبالی همین است. 
این شرم آور است اما من فقط باید آن را بپذیرم. 
سرمربی بارسلونا تصریح کرد: من اصرار دارم هر 
کسی که تصمیم به اخراج من گرفته، باید دلایل 

آن را توضیح دهد. 

ویژه

سرمربی بایرلورکوزن، به خداحافظی 
کنش  تونی کروس از دنیای فوتبال وا
نشان داد. ژابی آلونسو در بخش 
نظرات عکسی که کروس از خودش 
گرامش به  در صفحه رسمی اینستا
نمایش گذاشته بود نسبت به این 
بازیکن رئال ادای احترام کرد و نوشت: 

»الگو. ممنونیم تونی.« 

تیم پورتو با درخشش مهدی 
طارمی جام حذفی پرتغال را 
بالای سر برد. مهدی طارمی 
به عنوان بازیکن تعویضی 
در نیمه دوم به زمین آمد و 
بعد از تساوی یک- یک در 
وقت های اضافه پنالتی پورتو 

را به گل تبدیل کرد. 

روابط عمومی باشگاه گل گهر در 
آستانه دیدار با استقلال، پوستری 
با پس زمینه کوه دماوند در شمال 
شرقی تهران را طراحی کرده و با 
حادثه  به  غیرمستقیم  اشاره 
سقوط هلی کوپتر رئیس جمهور 
و همراهانش نوشته: »وطن یعنی 

بلندای دماوند«

ت
شــ

س نو
عک

        دماوند   الگو آخرین جام

گفتوگو

و  تیم ملی  سابق  مهاجم  پیوس  فرشاد 
پرسپولیس و کارشناس فوتبال کشورمان در 
گردان اوسمار صحبت کرد.  خصوص شرایط شا
فوتبال  تیم  شرایط  درباره  نظرتان   
پرسپولیس در آستانه هفته بیست و نهم 

لیگ برتر چیست؟
شخصیت  گذشته  بازی  در  پرسپولیس   
خود را نشان داد و در نیمه دوم شاهد یک 
فوتبال اروپایی از تیم تیم مقابل استقلال 
خوزستان بودیم. البته یکسری ضعف ها در 
که باید برطرف شود ولی  تیم مشاهده شد 
اوسمار تعویض های بسیار خوبی داشت و روند 
بازی را به سود تیم برگرداند. نباید از حمایت 
طرفداران پرسپولیس هم در این بازی غافل 
شد هر چند شنیدم در اواخر نیمه اول یک 
گرن علیه بازیکنان موضع  تعداد اندکی از تماشا
گرفتند ولی همان ها در نیمه دوم تیم را حمایت 
گران در این بازی خیلی به  کردند. حضور تماشا
پرسپولیس کمک کرد که به بازی برگردد. نکته 
دیگر در تیم پرسپولیس شرایط بدنی بازیکنان 
بود که مشخص است روی وضعیت بدنی آنها 
کار شده است. وقتی تیمی در 2۰ دقیقه آخر ۴ 
گل می زند نشان دهنده وضعیت بدنی خوب 
تیم است. در دو بازی آخر هم پرسپولیس باید 
با انگیزه بازی کند. پرسپولیس به واقع فوتبال 
خوبی ارائه می کند و شاهد یک بازی سراسر 
گر بازیکنان دقت کنند  هجومی از تیم هستیم. ا
و فرصت ها را به گل تبدیل کنند به راحتی این 
تیم می تواند در هر بازی گل های زیادی بزند 
و برنده باشد هر چند نباید شمس آذر و مس 
رفسنجان را دستکم بگیرد. به قول معروف طلا 
الان دست پرسپولیس است چون این تیم در 
صدر جدول است. اعضای تیم باید محکم 
طلا را در دستشان بگیرند و آن را به تیم دیگری 

ندهند تا آخر فصل قهرمان شوند. 
ل در    جواد نکونام و بازیکنان استقلا
روزهای اخیر علیه پرسپولیس صحبت کردند 

مبنی بر اینکه داوری به سود این تیم است!
 این صحبت ها چیزی جز فرافکنی نیست. به 
نظرم همه فوتبالی ها و کسانی که هوادار واقعی 
فوتبال هستند شیوه بازی دو تیم را این روزها 
مشاهده می کنند و کاملا مشخص است کدام 
تیم بهتر بازی می کند. صحبت های سرمربی 
استقلال واقعا فرار رو به جلو است. بهتر است 
هر کسی روی کار خودش تمرکز کند و تیم ها 
کاری به کار یکدیگر نداشته باشند. یک سرمربی 
حرفه ای هیچوقت همه را متهم نمی کند و به 
داوران به راحتی انگ نمی زند و همه را با تیم 
خودش دشمن نمی کند. این کاری که سرمربی 
استقلال انجام می دهد نمونه بارز بد شدن 
جامعه فوتبال با این باشگاه است. اوسمار از 
این نظر بسیار حرفه ای است و در مورد داوران 
حرفی نمی زند. من از نکونام می خواهم روی 
کار خودش تمرکز کند و بیشتر از این در مورد 
پرسپولیس حرف نزند. هر کسی در این 2 هفته 
بیشتر تلاش کند و زحمت بکشد لیاقت قهرمان 

شدن را دارد. 

پیوس:  
یک سرمربی حرفه ای 

 هیچوقت همه را 
متهم نمی کند

 محمدی: نباید گلیج را مجبور  
به حضور در جام تختی کرد 

تسنیم: سیدمراد محمدی مدیر فنی کشتی 
آزاد مازندران درباره وضعیت مجتبی گلیج در 
چرخه انتخابی تیم ملی و اینکه عنوان شده 
است قصد شرکت در مسابقات جام تختی 
کشتی  گلیج  ظاهرا  داشت:  اظهار  ندارد،  را 
مشکلی  دلیلی،  هر  به  که  آنهایی  نمی گیرد. 
، مدارک شان  دارند، آسیب دیده اند و یا بیمار
را به هیات دادند و فدراسیون کشتی در مورد 
آنها تصمیم گیری خواهد کرد. دارنده مدال برنز 
المپیک 2۰۰8 پکن راجع به وضعیت گلیج خاطر 
نشان کرد: البته به عقیده من از نظر منطقی، 
نباید الزامی درباره حضور گلیج در جام تختی 
باشد، وقتی که جایی در کار فنی سال 2۰2۴ 
ندارد. این غیرمنطقی است که اجبارش کنیم، 
اینجا کشتی بگیرد. او مچ پایش آسیب دید که 
در مسابقات کشوری کشتی نگرفت و کادر فنی 
تیم ملی هم می  دانست. متأسفانه به این شکل 
از فرآیند المپیکی که برای سال 2۰2۴ تنظیم شده 
بود، جا ماند. حالا شاید کار درستی نباشد که 

اصرار کنند اینجا حتما کشتی بگیرد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: بازیکن پیشین پرسپولیس گفت: زمانی که تیمی در یک 
نیمه بازی کام بک می زند، شایستگی اش را برای قهرمانی نشان 
می دهد. مرتضی کرمانی مقدم در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی از 
عملکرد تیم پرسپولیس در بازی برابر استقلال خوزستان و اینکه 
وضعیت این تیم را از نظر قهرمانی چگونه می بینید؟ خاطرنشان 
کرد: پرسپولیس با کام بکی که برابر تیم استقلال خوزستان انجام 
داد شایستگی خود را برای قهرمانی ثابت کرد. البته در نیمه دوم 
پرسپولیس با تعویض های خوبی که داشت به بازی سرعت داد و 
این تعویض ها تاثیرگذار بود، هر چند معتقدم پرسپولیس نباید در 
نیمه اول ۳ گل می خورد و این یک ضعف است که باید در 2 بازی 
باقی مانده این ضعف را برطرف کند. پرسپولیس بازی سختی را 
گر بتواند این بازی را ببرد صد درصد قهرمان  برابر شمس آذر دارد، ا
لیگ خواهد شد. وی افزود: البته تیم مس رفسنجان نیز از زمانی 
که کادر فنی آن تغییر کرده تیم یک دست و بسیار خوبی شده و 
شکست این تیم نیز به راحتی امکان پذیر نیست، اما برد این تیم 
به دلیل اینکه بازی در آزادی برگزار می شود، راحت تر از شمس آذر 
است. کرمانی مقدم همچنین با اشاره به بازی پیکان و استقلال 
تصریح کرد: پیکان تیم جوان و جنگنده ای است و این احتمال 
وجود دارد که استقلال نتواند برابر این تیم ۳ امتیاز لازم را کسب 
گر چنین اتفاقی رخ دهد شک نکنیدکه پرسپولیس قهرمان  کند ا

لیگ می شود. 

بیــنالمــلل
  در حالی که پیش از این گمانه زنی های فراوانی درباره 
احتمال ماندن سرخیو راموس در تیم فوتبال سویا شنیده 
می شد، انتشار یک بیانیه از سوی خود بازیکن عملا این موضوع 
را منتفی کرد. محتوای پیامی که ستاره سابق رئال مادرید منتشر 
کرده طوری است که به نظر می رسد او دارد با هواداران تیم 
سفیدپوش آندلس خداحافظی می کند و آماده پایان دادن 
به دومین دوره حضورش در رامون سانچس پیسخوان است. 
راموس در این پیام که با عکسی از او در حال قدردانی از هواداران 
سویا منتشر شده نوشته است: »یک فصل سخت به انتهایش 

گرچه که برای من فصلی خاص بود. از همه  رسید؛ ا
شما سویایی ها به خاطر محبت  و حمایت بی قید 
و شرط تان تشکر می کنم. شما در قلب من جا 

دارید.« سرخیو راموس دوران بازیگری اش را 
کادمی سویا آغاز کرد و از سال 1996 و تا  از آ
2۰۰5 نیز در خدمت باشگاه شهر زادگاهش 
بود. او سال 2۰2۳ پس از دو فصل حضور 
در پاری سن ژرمن به لالیگا برگشت تا دوره 
دوم حضورش در آندلس را آغاز کند. در این 
مدت او مجموعا ۳7 بازی برای سویا انجام 
داد و 7 گل به ثمر رساند اما شرایط بحرانی 

تیم که با عزل و نصب سه مربی همراه بود، اجازه 
نداد که او و هم تیمی هایش در جایگاهی بالاتر 
از چهاردهم، فصل را به پایان برسانند. قرارداد 

راموس با سویا تا پایان ماه ژوئن اعتبار دارد و 
گفته می شود که او راهی MLS خواهد شد تا 

سال های پایانی دوران بازیگری اش را در 
آمریکا سپری کند.

برگزاری هفته بیست و نهم لیگ برتر 

آرمان ملی: هفته بیست و نهم لیگ برتر امروز 
در حالی برگزار می شود که تیم های سرخابی 

پایتخت دیدارهای سختی پیش رو دارند. 
   استقلال 

استقلال در هفته بیست و نهم لیگ برتر 
در ورزشگاه آزادی از گل گهر سیرجان میزبانی 
خواهد کرد. از آنجا که در فاصله دو هفته مانده 
تا پایان لیگ، پرسپولیس با فاصله یک امتیاز 
صدرنشین است، استقلال باید مقابل گل گهر 
علاوه بر پیروزی منتظر لغزش رقیب باشد. پس 
از صحبت هایی که از جواد نکونام سرمربی 
استقلال در حاشیه تمرین آبی پوشان منتشر 
شد، او در نشست خبری قبل از بازی با گل گهر 
شرکت نکرد و حمیدرضا رجبی مربی استقلال 
کنفرانس مطبوعاتی پیش از این بازی  در 
حضور یافت. او در مورد بازی استقلال با گل گهر 
اظهار کرد: دیدار دشواری را مقابل گل گهر در 
پیش داریم، چون این تیم ساختار دفاعی 
و نظم تیمی خوبی دارد و این کار را برای ما 
دشوار کرده است. اما خدا را شکر بازیکنان ما در 
شرایط خوبی به سر می برند. ریکاوری مطلوبی 
داشتیم و تمرینات خوبی را سپری کرده ایم. 
امیدوار هستیم بتوانیم امتیازات کامل را کسب 
کرده و یک فوتبال زیبا را ارائه بدهیم. رجبی در 
مورد سبک بازی استقلال و عملکرد آن ها در 
فاز دفاعی بیان کرد: در مورد ساختار دفاعی 
که  ح می شود  زیادی مطر ما صحبت های 
استقلال یک تیم دفاعی است. من می خواهم 
این نکته را عرض کنم که ما بهترین تیم از نظر 
دفاعی در لیگ هستیم و کمترین گل خورده را 
داریم اما در فاز تهاجمی نیز جزو سه تیم برتر 
لیگ هستیم و بعد از سپاهان و پرسپولیس 
در رده بعدی قرار داریم. سرمربی استقلال در 
مورد بحث  های داوری که پیش آمده، گفت: 
در این چند هفته ما امیدمان به بچه های 

خودمان است آن ها با تمام وجودشان تلاش 
کردند، 2۰ هفته در صدر جدول بودند و لیاقت 
خود را نشان دادند و ثابت کردند که همین 
الان نیز قهرمان هستند. ما در این دو هفته نیز 
با تمام وجود می جنگیم و منتظر لغزش تیم 
پرسپولیس هستیم. امیدواریم که هر شش 

امتیاز این دو مسابقه را کسب کنیم. 
   گل گهر 

مارینوس اوزونیدیس در نشست خبری 
پیش از دیدار تیم فوتبال گل گهر سیرجان برابر 
استقلال در هفته بیست ونهم لیگ برتر فوتبال 
اظهار داشت: بازی بسیار سختی پیش رو داریم 
و می دانیم حریف برای قهرمانی می جنگد. در 
عین حال می دانیم چنین تیمی تحت فشار 
است. وی با اشاره به فشاری که برای قهرمانی 
به استقلال وارد می شود، خاطرنشان کرد: 
خیلی مهم است که بازی را به خوبی شروع 
کنیم تا فشار را روی حریف افزایش بدهیم و 
ک  نتیجه خوبی بگیریم. مقابل آلومینیوم ارا
آن باشیم، نگرفتیم  که شایسته  نتیجه ای 
گل گهر با نتیجه ۳ بر 2 مغلوب آلومینیوم  (
شد(. نه به این خاطر که حریف سرتر باشد؛ 
بلکه ما امتیاز از دست دادیم. خیلی مهم 
است که در دو هفته پایانی بهترین عملکرد را 
داشته باشیم و نتیجه دلخواه مان را بگیریم. 
اوزونیدیس در پاسخ به این پرسش که آیا بابت 
فشار استقلالی ها بر داوری نگران است یا خیر، 
. من خودم بازیکن و مربی تیم  بیان کرد: خیر
بزرگ بوده ام و می دانم شرایط چگونه است. 
وقتی داور تحت فشار قرار می گیرد، به خاطر 
رقابت بین دو رقیب است. می بینیم تیم ها 
درباره داوری تیم دیگر صحبت می کنند، اما 
بهتر است عوامل استقلال و پرسپولیس درباره 

داوری حرف نزنند. وی با بیان اینکه استقلال 
و پرسپولیس شرایط ویژه تری نسبت به سایر 
تیم ها دارند، گفت: دیدیم فقط در دیدار این 
دو تیم از کمک داور ویدئویی )VAR( استفاده 
شد. این اتفاق در تیم هایی که برای قهرمانی 
می جنگند، طبیعی است. یک اشتباه داور 
می تواند سرنوشت قهرمانی را عوض کند. من 
دخالتی در رویه سایر تیم ها نمی کنم و فقط 
درباره تیم خودم حرف می زنم. استقلال و 
پرسپولیس شایستگی قهرمانی را دارند و از 
شما خبرنگاران می خواهم اجازه ندهید درباره 

داوری صحبت کنند. 
   شمس آذر

مدافع تیم فوتبال شمس آذر قزوین به 
بازیکنان و مربیان پرسپولیس هشدار داد در 
این دیدار کار آسانی مقابل این تیم نخواهند 
داشت. علی آزادمنش در گفت وگو با تسنیم، 
درباره وضعیت تیمش در آستانه بازی برابر 
ما  تیم  شرایط  داشت:  اظهار  پرسپولیس 
خوب است و خوشبختانه تمامی بازیکنان را 
برای بازی بعدی در اختیار داریم. در بازی با 
صنعت نفت هم نشان دادیم که برای ما صدر 
کف لیگ فرقی ندارد و فقط می خواهیم  و 
فوتبال مان را به نمایش بگذاریم. حالا هم برابر 
پرسپولیس انگیزه بالایی داریم تا نتیجه بگیریم 
کیفیتی هستیم. وی  و نشان دهیم که تیم با
در مورد دیدار تیمش برابر صدرنشین لیگ 
کید کرد: بدون شک بازی سختی داریم  برتر تأ
و پرسپولیس بعد از رسیدن به صدر جدول، 
حالا می خواهد دو بازی پایانی خود را ببرد و 
قهرمان شود. پرسپولیس تیم بزرگ آسیاست 
و بدون شک در حال حاضر بهترین و فنی ترین 
تیم ایران است. با این حال ما هم انگیزه لازم 

را داریم و می خواهیم با انجام یک بازی خوب 
نتیجه بگیریم. 

کتور    ترا
 ، کتور گزارش سایت رسمی باشگاه ترا به 
حمید مطهری در نشست خبری قبل از بازی 
تیمش برابر ملوان بندرانزلی، اظهار داشت: 
بازی فوق العاده سختی خواهیم داشت. ملوان 
کادر فنی بسیار خوبی دارد و همگی از نظر فنی 
و اخلاقی سرآمد هستند. ملوان امسال فراتر از 
کتور نبودم،  انتظار ظاهر شده و زمانی که در ترا
کرده  که ملوان لیگ را سورپرایز  گفته بودم 
کتور هستیم و به عنوان یک تیم  است. ما هم ترا
بزرگ برای بهتر کردن جایگاه مان در جدول 
تلاش می کنیم و این شایستگی را هم داریم. 
امیدوارم برنده بازی با ملوان باشیم. مربی تیم 
کتور با بیان اینکه افسوس می خورم  فوتبال ترا
هواداران را در بازی فردا نداریم، بیان کرد: نبود 
هواداران اتفاق بدی است. مربی تیم فوتبال 
کید بر اینکه به عنوان یک تیم بزرگ  کتور با تأ ترا
در دو بازی آتی با تمام وجود می جنگند، گفت: 
شانس این را داریم که جایگاه مان در جدول را 
بهبود ببخشیم. تمامی بازی های لیگ سخت 
هستند و سپاهان هم بازی های مشکلی دارد. 

پیش درآمد قهرمانی! 

 بُردهای اقتصادی استقلالی ها را
 گمراه کرد 

تیم استقلال مقابل نساجی در هفته بیست وهشتم لیگ برتر 
گردان نکونام علی رغم اینکه بازیکنان   فوتبال متوقف شد. شا
کیفیتی هستند، اما نمایش خوبی مقابل نساجی نداشتند.  با
همه هواداران به خوبی می دانند که استقلال در این بازی 
کتیک به کار خودش  گر این تیم با این تا عملکرد خوبی نداشت. ا
گذار کنیم.  طی این فصل  ادامه بدهد همان بهتر که قهرمانی را وا
حواشی زیادی گریبان نکونام را گرفت و یکی از آنها مدیریت پیشین 
غ از این بحث ها نکونام در بعد فنی عملکرد  آبی پوشان بود. فار
کتیک  خوبی نداشت و متأسفانه زمان کمی را برای طراحی تا
تیمش گذاشت. به نظرم او خودش را با برد های اقتصادی گول 
زد و نه تنها تیمش بازی های زیبایی به نمایش نگذاشت بلکه در 
آستانه از دست دادن قهرمانی هم قرار گرفته است. بازیکنان در 
کنده بودند و برنامه ای برای گلزنی نداشتند.  دیدار با نساجی پرا
از اتفاقات موجود بسیار ناراحتم و امید دارم که در 2 هفته پایانی 
معجزه ای صورت بگیرد. زیبایی فوتبال به این است که هواداران 
از آن لذت ببرند. این سبک بازی که مقابل نساجی از استقلال 
دیدیم برای تیمی نبود که مدعی قهرمانی است. نساجی کارش را 
به خوبی انجام داد و یک تک امتیاز مهم را مقابل صدرنشین لیگ 
به دست آورد، اما استقلال باید تمام توانش را می گذاشت تا از این 
فرصت که سرنوشت قهرمانی در دستشان بود استفاده می کرد. 
گردان نکونام  متأسفانه بازی مقابل نساجی چنگی به دل نزد و شا
در قامت یک تیم قهرمان ظاهر نشدند. در آن سو سرخپوشان یک 
معجزه را ترتیب دادند و با شایستگی در صدر جدول قرار گرفتند. 
تنها تغذیه از نظر مالی پاسخگوی انگیزه بازیکنان نیست بلکه 
باید مربی به طوری تیم را آماده کند که وقتی تیمش در شرایط 
بحرانی قرار می گیرد با یک نقشه دوم ورق را برگرداند. در بسیاری 
از رقابت های اروپایی دیده ایم که یک تیم با وجود اینکه 2 گل 
دریافت کرده در دقایق پایانی تیجه را عوض می کند. اوسمار مربی 
با تجربه ای نبود، اما در یک بازی که باختش حتمی شده بود با 
تفکرات خوبش باعث شد نیمه دوم سرنوشت تیمش عوض 
شود. نکونام چه در دوران بازیگری و چه در دوران مربیگری با 
تجربه نشان داده، اما متأسفانه در این اواخر اسیر حواشی شد 
و نتوانست بازیکنانش را از این حواشی دور کند. دیدار بعدی 
استقلال مقابل تیم گل گهر است. گل گهر در جدول جایگاه 
گردان نکونام خطرآفرین خواهد  خوبی دارد و قطعا برای شا
بود. معجزه در فوتبال همچنان وجود دارد، کسی چه می داند 
شاید پرسپولیس در 2 بازی آینده به بن بست بخورد و استقلال 
دوباره به جایگاه واقعی خودش برگردد. همه این  مشکلات اول 
به بدشانسی و دوم به نداشتن تدابیر لازم برمی گردد. حضور 
هواداران بزرگترین کمک را به باشگاه خواهد کرد و امیدوارم آن ها 

مزد زحماتشان را بگیرند. 

رضارجبی
کارشناسفوتبال

در  کشورمان  ملی  تیم   ملی:  آرمان 
هفته نخست لیگ ملت های والیبال 2۰2۴ را 
پشت سر گذاشت، تنها یک امتیاز کسب کرد 
و همه دیدارهای خود را با شکست به پایان 

رساند. 
   آخرین دیدار 

آخرین  و  چهارمین  در  ایران  تیم ملی 
دیدار خود در هفته نخست لیگ ملت های 
والیبال 2۰2۴ از نخستین دقیقه بامداد دیروز 
)دوشنبه( به مصاف آرژانتین رفت و با نتیجه ۳ 
بر 2 شکست خورد. ملی پوشان والیبال ایران 
که در دیدارهای اخیر خود در هفته اول لیگ 
ملت های 2۰2۴ به ترتیب مغلوب صربستان، 
ایتالیا و کوبا شده بودند، ست نخست دیدار 
مقابل آرژانتین را با برتری 25 بر 2۳ پشت سر 
گذاشتند. در ست دوم مسابقه دو تیم رقابتی 
پایاپای داشتند و تا امتیاز 29 همپای هم 
پیش رفتند، اما این ست در نهایت 29 بر ۳1 
به سود آرژانتینی ها خاتمه یافت. نمایش 
گردان موریس موتا پائز در ست  خوب شا
سوم، برتری 25 بر 2۰ آنها در این ست را به دنبال 
داشت تا امیدوار به کسب نخستین برد خود 
در فصل 2۰2۴ لیگ ملت های والیبال شوند. 
ست چهارم مسابقه هم زیبا و تماشایی بود، 
البته تا جایی که ملی پوشان والیبال ایران از 
جبران نتیجه ناامید شدند و در پایان این ست 
گذار کردند تا ست پنجم  را با نتیجه 2۰ بر 25 وا
تعیین کننده تیم پیروز میدان باشد. در ست 
پنجم مسابقه نیز دو تیم پا پس نکشیدند و 
همپای هم پیش می رفتند، اما این ست نیز 
با نتیجه 15 بر 1۳ به سود تیم آرژانتین خاتمه 
یافت. سرانجام آرژانتین با نتیجه ۳ بر 2 فاتح 
این مسابقه شد و تیم کشورمان بدون برد 
هفته نخست لیگ ملت های والیبال 2۰2۴ را 
پشت سر گذاشت، تنها عایدی تیم کشورمان 

از هفته اول این رقابت ها یک امتیازی است 
که از دیدار آخر مقابل آرژانتین به دست آورد. 

   نظر سرمربی 
سرمربی تیم ملی والیبال ایران گفت: در بازی 
با آرژانتین، واقعاً جنگیدن و خواستن برای 
پیروزی را نشان دادیم و بازیکنان شبیه یک 
تیم واقعی در زمین بودند. مائوریسیو موتا پائز 
در پایان هفته نخست لیگ ملت های والیبال 
2۰2۴ و شکست مقابل آرژانتین گفت: بازی را با 
استرس آغاز کردیم که مربوط به حریفان نیست 
بلکه به خودمان مربوط می شود. سرمربی 
تیم ملی والیبال ادامه داد: روز به روز و بازی 
به بازی در حال بهتر شدن هستیم. در بازی 
با آرژانتین، واقعاً جنگیدن و خواستن برای 
پیروزی را نشان دادیم و من این رفتار بازیکنان را 
دوست دارم. آنها شبیه یک تیم واقعی در زمین 
بودند. پائز گفت: امیدوارم روز به روز بهتر شویم 
و برای رسیدن به این هدف، تلاش می کنیم اما 
حریفان ما بسیار قدرتمند هستند. در هفته 
آینده با برزیل و ژاپن روبه رو خواهیم شد. بازی 
با ژاپن برای ما اهمیت زیادی دارد و برای تقابل 
با این تیم باید، تیمی استوار و محکم باشیم. 
سرمربی برزیلی تیم ملی ایران عنوان کرد: همه 
چیز ممکن است اتفاق بیفتد اما باید واقع بین 
گر  باشیم و بدانیم که هدف ما، یک روند است. ا
این روند را درک کنیم، می توانیم به آن اعتقاد 

داشته باشیم و به آن برسیم. 
   صحبت عبادی پور 

در  دیدار  این  از  پس  عبادی پور  میلاد 
مصاحبه با »والیبال ورد« گفت: فکر می کنم 
در بازی دیروز و امروزمان موارد مثبت خیلی 

زیادی را دیدید. در بازی دیروز مقابل کوبا 
نشان دادیم که چه کیفیتی داریم و امروز هم 
مقابل آرژانتین بار دیگر شاهد این موضوع 
بودید. وی افزود: بعضی از امتیازات را از دست 
دادیم و کمی هم اشتباهات کوچک داشتیم، 
اما در این نوع بازی ها باید بدانید که هرچه 
بیشتر اشتباه کنید ممکن است فاجعه  ای رخ 
بدهد، پس باید یاد بگیریم که خطاهای مان را 
کاهش دهیم و مشکلات مان را در آینده حل 
کنیم. دریافت کننده قدرتی تیم ملی والیبال در 
کید کرد: در آینده مطمئناً نکات خیلی  ادامه تأ
خوبی از تیم ملی ما خواهید دید. این تیم 
خیلی دیر جمع شد و زمان آشنایی با همدیگر 
را نداشتیم. نیاز به زمان داریم که سرمربی تیم 
را بشناسد و تیم هم با پائز بیشتر آشنا شود. وی 
ادامه داد: سعی می کنیم بهترین خودمان را 
برای کشورمان، مردم و تیم مان بگذاریم. این 
شغل ماست و به این شغل افتخار می کنیم. 
برای بازی مقابل ژاپن بهترین خودمان را 
ارائه می دهیم به این خاطر که به پیروزی 
نیاز داریم. در هفته نخست هیچ بردی کسب 
نکردیم، اما در آینده به پیروزی های زیادی 
نیاز داریم. عبادی پور در پایان تصریح کرد: 
از تمام ایرانیانی که در ایران، برزیل، ژاپن، 
فیلیپین یا هرجای دنیا ما را حمایت می کنند، 
تشکر می کنم. زندگی خودمان را مدیون این 
مردم هستیم و امیدوارم روزی لطف شان را 

جبران کنیم. 
   نظر کارشناس 

محمد ترکاشوند در گفت وگو با ایسنا، در 
ارزیابی از عملکرد تیم ملی ایران در جام ملت ها 

و اینکه آیا تیم به دلیل ضعف فنی تمام 
گذار  بازی های خود را در پایان هفته اول وا
کرده است؟ اظهار کرد: تیم ملی والیبال از 
کنون به لحاظ روحی و روانی  سال گذشته تا
دچار چالش و مشکلات است، متاسفانه یک 
مقدار سرمربی دیر اعلام شد تمرینات دیر 
شکل گرفت و بازی تدارکاتی خیلی خوبی 
نداشتیم. او ادامه داد: یک هفته زودتر به 
برزیل رفتیم و ۳ بازی تدارکاتی با این تیم 
گر تیم  در فاصله خیلی کوتاه انجام دادیم. ا
ضعف و یا ایراد فنی هم داشت در بازی های 
تدارکاتی دیده می شود اما باید زمان کافی 
وجود داشته باشد تا نقاط ضعف تیم در 
بازی های تدارکاتی به حداقل برسد. ما بازی 
تدارکاتی انجام دادیم و سپس 2 روز بعد رفتیم 
مسابقه دادیم. امکان ندارد طی یک یا دو روز 
نقطه ضعف تیم شناسایی و برطرف شود، 
گر  کارتی کمی داشتند. ا بازیکنان بازی تدا
قرار به برگزاری بازی تدارکاتی بود باید 15 تا 2۰ 
روز قبل از شروع لیگ ملت ها برگزار می شد نه 
در فاصله چند روز. ترکاشوند همچنین گفت: 
یکی از نقاط ضعف بازیکنان در چند بازی اخیر 
ضعف روحی و روانی و نداشتن اعتماد به نفس 
است. وقتی چند پوئن هم بالا بودیم باز هم 
بازیکنان اعتماد به نفس لازم را نداشتند. باید 
این اعتماد به نفس به تیم برگردد. بازیکنان 
با استرس و اضطراب بازی می کنند، حتی 
وقتی اشتباه می کنند اشتباه آن ها مرتب 
که بار  بیشتر می شود. این نشان می دهد 
روانی زیادی روی بازیکنان است، حال اینکه 
بار روانی به خاطر فشار المپیک و یا ترس از 
باخت بوده و یا اینکه توقعات جامعه بالا رفته 
مشخص نیست. یک مقدار باید واقع بین 
باشیم. این نسل نیاز به زمان دارد و زمان 

خیلی چیزها را مشخص می کند. 

عملکرد تیم  ملی والیبال در لیگ ملت ها 

کسب یک امتیاز در هفته اول 

برنامه 
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